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Vragen van de leden Van Velzen (SP), Azough (GroenLinks) en Joldersma (CDA) aan de
staatssecretaris van Justitie over ontstane onrust over de komst van een tbs-kliniek in Den
Haag. (Ingezonden 9 juni 2008)

1
Wat is uw reactie op de berichtgeving over de onrust die is ontstaan over de komst van de tbs-
kliniek op het terrein van Parnassia in Den Haag? 1)

2
Op welk moment in de besluitvorming zijn de omwonenden en buurgemeenten geïnformeerd
over de geplande bouw van de tbs-kliniek? Is het waar dat niet direct alle omwonenden en
buurgemeenten van de locatie, waarop de kliniek gepland was, op de hoogte zijn gebracht? Zo
ja, hoe kon dat gebeuren? Op welk moment in de besluitvorming was het informeren van deze
belanghebbenden wel voorzien?

3
Deelt u de mening dat het wenselijk is in een vroegtijdig stadium omwonenden en
belanghebbenden te betrekken bij dit soort besluiten om commotie te voorkomen, juist ook
omdat het van belang is dat er voldoende tbs-plaatsen zijn en de steun voor het tbs-beleid van
de bevolking niet onnodig hoeft te worden aangetast?

4
Wat is in het algemeen het beleid ten aanzien van het betrekken en informeren van
omwonenden en belanghebbenden in de voorbereidingsfase van een besluit op een bepaalde
locatie een tbs-kliniek toe te staan of te bouwen? Is dit beleid afdoende om onnodige
commotie, zoals in dit geval lijkt te zijn ontstaan, te voorkomen? Zo neen, bent u voornemens
dit beleid aan te passen?

1) ‘Omwonenden overdonderd door komst tbs-kliniek’, ‘Bewoners villawijk onwetend over
komst van tbs-kliniek op Parnassia-terrein’, ‘Onrust over komst tbs-kliniek’,
http://www.ad.nl/denhaag/westland/2340463/Onrust_over_komst_tbskliniek.html, Algemeen
Dagblad, 3 juni 2008.


